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Handläggare 
Isolde Limé 

Tjänsteskrivelse 
2023-10-30 

Diarienummer 
UN-2023/220 

   

 

Utbildningsnämnden 

Val av ledamot till arbetsgrupp för kommunens biblioteksplan 

 

Förslag till beslut 

Utbildningsnämndens utser Oscar Hahne (KD) till ny representant för utbildningsnämnden i 
arbetsgrupp för framtagande av biblioteksplan 2024-2028. 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt bibliotekslagen (SFS 2013:801) ska samtliga folkbibliotek ha antagna biblioteksplaner 
för sin verksamhet. Knivsta kommuns biblioteksplan gäller 2019-2023. En ny plan ska 
utarbetas för att ersätta denna. Kommunstyrelsen i Knivsta kommun har beslutat att erbjuda 
utbildningsnämnden att utse en representant till arbetsgruppen. Eftersom 
utbildningsnämndens tidigare representant har avslutat sitt uppdrag i nämnden ska en ny 
ledamot väljas som representant i arbetsgruppen för kommunens biblioteksplan.  

Underlag för beslut 

Tjänsteutlåtande 2023-10-30 

Beslutet ska skickas till 

Akten 
KS 
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Barnchecklista inför beslut 

 

1. Påverkar beslutet barn? 

 

Ja  Nej   

 

Förklara oavsett svar. 

 

 

Om, ja fortsätt med frågorna. 

 

2. Hur har barns bästa beaktats? 

 

 

 

 

3. Beskriv eventuella intressekonflikter. 

 

 

 

 

4. Barn tillfrågas vid övergripande fleråriga planer/styrdokument. Har så skett? 

 

Ja  Nej   

 

Inte aktuellt. Beslutet rör inte övergripande flerårig plan/flerårigt styrdokument  

 

Om ja, förklara på vilket sätt barn varit delaktiga i beslutet, vilka åsikter barnen lyft fram samt 
hur dessa åsikter beaktats i beslutet. Om nej, förklara varför barn inte tillfrågats. 

 

Enligt FN är alla under 18 år 

att betrakta som barn 
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